



CONSTRUCTION NOTICE

Las Tunas Drive Pavement Rehabilitation Project between Sultana Avenue and Baldwin Avenue (Phase II)

September 21, 2020

Dear Community Member,

The City of Temple City has contracted with All American Asphalt to repave **Las Tunas Drive between Sultana Avenue and Baldwin Avenue (Phase II)**. Repaving activities will begin in the first week of October, with completion scheduled for mid-November.

The project will remove the road's existing pavement and replace it with new asphalt and road restriping.

Repaving activities will occur Oct. 1 through Oct. 23 during the hours of 9:30 p.m. and 6 a.m. Road restriping will then be completed the following week over a two- to three-night period.

All referenced dates are tentative and could change depending on external factors beyond the City's control. A notice will be sent to communicate any revised construction dates.

Please note that on-street parking along Las Tunas Drive will not be available during construction hours.

For more project-related information, please call **(888) 588-0504** and leave a message. You may also email **info@lastunasproject.com**. Responses will be provided within one business day.

We regret any inconvenience this work may cause and appreciate your cooperation in allowing us to maintain city streets.



天普市道路施工通知

拉斯圖納斯車道 (LAS TUNAS DRIVE) 路面翻新工程 (第二階段)

2020 年 9 月 21 日,

親愛的社區成員:

天普市市政府已將拉斯圖納斯車道路面翻新的工程承包給 AAA 建設公司 (All American Asphalt Construction)。第二階段施工的路段是從蘇爾塔納大道(Sultana Avenue)至鮑德溫大道 (Baldwin Avenue)。工程將從十月的第一個星期開始, 計畫在2020年十一月中旬完工。

此項工程將會把現有的路面除掉, 再鋪上新的瀝青混凝土路面和重劃車道。

路面重鋪的工作期間將從 10 月 1 日至 10 月 23 日, 時段從晚上 9 點 30 分起到隔天早上 6 點。車道的重劃會在一星期後的二至三個工作天內完成。

以上提及的日期都是暫定的, 也可能受無法控制的外部因素而做出更改。若需更改施工日期, 將會另外發布通知。

請留意在施工時段, 拉斯圖納斯車道上禁止路邊停車。

想索取更多相關資料, 請打電話號碼 (888) 588-0504, 並請用語音留言。您也可以寄電郵到info@lastunasproject.com。我們會在一個工作天之內回覆。

我們對施工期間可能造成的不便深表歉意。為了維修城市道路, 我們非常感謝您的配合。